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Адрес MSK Verpackungs-Systeme GmbH 
MSK Covertech Group 
Benzstraße 
47533 Kleve

Телефон 0049 2821 506 0

Факс 0049 2821 17866

Интернет www.mskcovertech.com

 

Работники 500

Год основания 1975

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Michael Bouwmann 

Key Account Manager 
Phone: +49 2821 506 0 

Contact 2. Отдел HR 
Human Resources 
Phone: 0049 2821 506 0 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Supplier of Conveying, Transport, Packing and Warehouse Technology, Palletisers, Packing Lines, Boxes, Shrinking Machines, Spare Parts

Palletisers

MSK Quintech
MSK Triotech
MSK Duotech 
MSK Semitech
MSK Robotech

Shrink Wrapping

MSK Multitech/Recotech
MSK Paratech/Recotech

Conveying systems

MSK Transtech

Shuttle Cars

MSK Linktech

powered by www.glassglobal.com



Software

MSK EMSY
MSK EMSY analytics

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
Founded in 1975, the family- run company MSK is one of the leading suppliers for the cold end of glass production and, as yet, the only supplier that
develops and produces all the different works and software in-house. The MSK Covertech Group  has also established itself as an internationally
leading manufacturer of packaging machines for palletizing systems, and enlarged its product portfolio from packaging and pallet conveying systems
to the company’s own software which has been developed and consequently extended in the MSK innovation center. The medium-sized,
internationally expanding group in the mechanical engineering industry has its headquarters in Kleve, Germany. About 500 employees work in Kleve
and at subsidiaries in Hungary, France, USA and China.

Company Profile of MSK Verpackungs-Systeme GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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